

**TEXTILE
SOLUTIONS.**

**Bezema
Colour
Solutions.**

CHT

SMART CHEMISTRY
WITH CHARACTER.

01 Wood Lar

FASHION NEWS

COLOR TRENDS SPRING / SUMMER 2023

FARBTRENDS FRÜHJAHR / SOMMER 2023

PLAYGROUND

Emotive and lighthearted | Gefühlsbetont und unbeschwert



Happy. Easygoing. Harmonious. Remembering the great times we had in the past and finding time to unwind and relax, these are the feelings that we like to associate with the summer months. Delicate shades such as "Whispering Blue" and "Pink Sand" make us yearn for the summer. A strong blue and a candy pink provide an excellent contrast to this typically summery, light color palette and round it off perfectly.

Heiter. Mühelos. Harmonisch. In schönen Erinnerungen schwelgen und die Seele baumeln lassen, das sind Empfindungen, die wir gerne mit der warmen Jahreszeit verbinden. Zarte Töne wie «Whispering Blue» und «Pink Sand» wecken in uns die Sehnsucht des Sommers. Ein kräftiges Blau und ein Bonbon-Rosa bilden einen hervorragenden Kontrast zu dieser typisch sommerlichen, leichten Farbpalette und runden sie perfekt ab.

LUCID

Clear and refreshing | Ungetrübt und erfrischend



Strong colors such as "Sparkling Grape" and "Bellwether Blue" form the basis for the second theme world. With a no-frills approach they convey a pleasing clarity and are definitely the nuances that set the tone. Accompanied by softer, pastel secondary shades, they create an intense and inspiring summer palette of a somewhat different kind.

Starke Farben wie «Sparkling Grape» und «Bellwether Blue» legen das Fundament in der zweiten Themenwelt. Schnörkellos transportieren sie eine angenehme Klarheit und sind dabei eindeutig die tonangebenden Nuancen. Begleitet von sanfteren, pastelligen Sekundärtönen ergeben sie eine intensive und inspirierende Sommerpalette der etwas anderen Art.

07. CAMEO GREEN PANTONE® 14-6312 TCX
08. PASTEL LILAC PANTONE® 14-3812 TCX
09. SPARKLING GRAPE PANTONE® 19-3336 TCX
10. BELLWETHER BLUE PANTONE® 19-3943 TCX
11. FORGET-ME-NOT PANTONE® 15-4312 TCX
12. IOLITE PANTONE® 17-3940 TCX





NEW HORIZON

Not at all drab | Keineswegs eintönig



13. LIMA BEAN
PANTONE® 13-0333 TCX

14. BANANA PALM
PANTONE® 18-0230 TCX

15. BROWN STONE
PANTONE® 19-1322 TCX

16. BISTRE
PANTONE® 17-1036 TCX

17. SEA MIST
PANTONE® 13-0715 TCX

18. BIJOU BLUE
PANTONE® 18-3921 TCX

Earthy and sandy brown tones are united with a warm green and ideally combined with a bright yellow. The blue shade appears in a slightly unexpected and unpredictable way, adding a breath of fresh air, while at the same time its neutral color blends wonderfully and playfully into this natural color scheme and opens up a world full of new possible combinations.

Erdige und sandfarbene Brauntöne treffen auf ein warmes Grün und vereinen sich ideal mit einem hellen Gelb. Ein wenig unerwartet und unvorhersehbar erscheint der Blauton, er sorgt für frischen Wind, gleichzeitig fügt er sich durch seine neutrale Farbgebung wunderbar spielerisch in diese naturnahe Farbwelt ein und eröffnet eine Welt voller neuer Kombinationsmöglichkeiten.



PLA

Wood 100



CHT

SMART CHEMISTRY
WITH CHARACTER.

www.cht.com

07/2022_delen